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Zagotoviti kontinuiteto
dela delegacij

Majdo Žehelj. pomočnico glavnega direktorja v Itlagovno transportnem
renlru Ljubljana, ne pozna le vsak član lega kolektiva, marveč jo poznamo tudi
v Sirši družbeni skupnosti, saj je v 25 letih dokazala, d;i jt> spusohna jipravljati
najzahlevnejša dela v delovni organizariji in funkcije. ki ji jih jc družba v tem
času zaupala.

V preteklih letih kot vodja račun-
sko finančne službe in direktorica de-
lovne skupnoti ni biia voljena v or-
gane znotraj delovne organizacije.
Aktivno pa je delovala v občinskih in
republiških organih kot predsednica
IO razvojno gospodarske skupnosti,
predsednica IO sklada rezerv občine,
bila je tudi odbornica občinske
skupščine, članica komisije za izva-
janje zakona o združenemn delu,
predsednica kreditnega odbora
Ljubljanske banke, sodnica združe-
nega dela itd.

Prav njeno uspešno delo in aktiv-
nost sta vplivala na to, da je bila izvo-
Ijena za predsednico XIII. konfe-
rence delegacij za zbor združenega
dela naše občinske skupščine. V po-
govoru nam je tovarišica Žehelj ra-
zložila organiziranost XIII. konfe-
rence delegacijh za ZZD v BTC
Ljubljana in povedala ludi svoje
pripombe v zvezi z delovanjem dele-
gacij.

»Naša konferenca detegacij vklju-
čuje poleg treh delegacij tozdov in
delovne skupnosti v okviru BTC
Ljubljana še sedem delegacij tozdov
z našega območja. Pred konferenco
skličemo sestanek predsednikov de-
legacij, na katerem se dogovorimo,
kateri člani bodo konferenci posre-
dovali gradivo. Poročevalci, ki so na-
vadno delegati, včasih pa tudi delavci
strokovnih služb, t* kratlfi in ra-
zumljivi obliki poročajo in dajejo
ustrezna pojasnila.«

Kot predsednica konference zago-
tovo preučite gradivo, ki je postalo
zelo obširno. Ali imate v zvezi z gra-
dovom kakšno pripombo?

»Mislim, da bi delegatom oziroma
poročevalcem mnogo olajšali delo,
če bi po obširni strokovni obravnavi
nekatere zadeve objavljali tudi v
kratkih povzetkih, iz katerih bi spoz-
nali bistveno vsebino. Prepričana
sem, da bi bili tako vsi delegati sez-
nanjeni s celotnim gradivom, in bi o
njem lahko razpravljali že na konfe-
renci.«

Kakšne so vaše konkretne zadolži-
tve v konferenti delegacij?

»Predsednik mora dobro poznati
celotno gradivo, saj na sami konfe-
renci usklajuje različna stališča in
predloge. To pa zahteva tudi mnogo
časa.«

Predvidevam, da na sejah ZZD
oziroma skupščine pogosto posredu-
jett- dogovorjene pripombe in pred-
loge. Ali so |i predlogi in pripombe
ludi upoštevani?

»Naši predlogi so na skupščini po-
gosto v manjšini, spremembe predla-
ganega gradiva redko dosežemo.
Vzrok temu je včasih tudi večfazni si-

stem obravnavanja nekaterih zadev.
Npr. neki osnutek sporazuma so
obravnavale delegacije še v pretekli
mandatni dobi, nadaljujemo pa no-
voizvoljeni delegati. Mislim, da ni
zagotovljena kontinuiteta dela med
delegacijami.«

Kaj je prvi pogoj za uspcšno delo
delegacij?

»Prav gotovo uspešno delo dele-
gacij ni odvisno od predsednikov,
pač pa predvsem od dobre organiza-

Majda Žehelj, predsednica XIII.
konference delegacij za ZZD naše
obdnske skupščine

cije dela, od sodelovanja vseh dele-
gatov in tudi od sodelovanja stro-
kovnih služb tako v delovni organi-
zaciji kot v občini.«

Kol v preteklosti, ste ludi v tej
mandatni dobi zelo angažirani, saj se
sliši, da trenutno opravljate kar 13
različnih funkcij v občini in republiki.

»Ko sem bita izvoljena za presed-
nico konference delegacij, sem do-
bila še štiri nove zadolžitve, ki so z
delegacijo povezane in mi vzamejo
ogromno časa, največ za preučevan je
gradiva. Poleg tega delujem še v go-
spodarski zoomici in v IO gospodar-
skih rezerv SRS.«

Poznamo vas kot človeka, ki resno
in dosledno izpolnjuje svoje de-
lovne in družbene obveznosti. Kako
uskladitc vse te obveznosti in prosti
čas?

»Prostega časa skoraj nimam in
včasih pomislim na to, da smo neka-
ter posamezniki.le preveč angažira-
ni, zaradi česar nedvomno trpi tudi
kvaliteta dela v delovni organizaciji
pa tudi izpolnjevanje drugih obvez-
nosti je manj uspešno. Družbene ob-
veznosti bi morale biti ustrezno raz-
deljene, vsak izmed nas bi moral
sprejeti del nalog in po svojih mož-
nostih in sposobnostih prispevati k
uresničevanju skupnih ciljev.«
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